
 

Odpowiedź na zapytanie nr 69/18 radnego Artura Czaplińskiego  
w sprawie długów szpitali wojewódzkich na dzień 31 grudnia 2018 roku 

Warszawa, dnia 8 stycznia 2019 r. 

Szanowny Panie Radny, 

W odpowiedzi na zapytanie Pana Radnego z dnia 21 grudnia 2018 r., w sprawie długów szpitali 
wojewódzkich uprzejmie informuję, że Szpitale przedstawiają informację dotyczącą sytuacji 
finansowo-ekonomicznej w ujęciu kwartalnym, dlatego też przekazuję zestawienie zobowiązań 
szpitali działających w formie spółek na dzień 30 września 2018 r. oraz zestawienie zobowiązań 
szpitali działających w formie SP ZOZ na dzień 30 września 2018 r. 

Z wyrazami szacunku 

Adam Struzik 
Marszałek Województwa Mazowieckiego 

 


